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تأکید رئیس اتاق بازرگانی اصفهان بر توسعه صادرات در حوزه فرش

فرش به عنوان اثر ماندگار ایرانی به دنیا معرفی شود

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان گفت: در لایهها و سطوح مختلف اجتماعی، قالیبافان توانمندی وجود دارند؛ لذا هر چقدر

این هنر - صنعت بزرگ، تقویت شود، آثار مثبت آن در کل جامعه قابل مشاهده است.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، امیر کشانی، رئیس اتاق در بازدید از بیست و ششمین نمایشگاه تخصصی - صادراتی فرش دستباف و نمایشگاه آثار برگزیده دومین

جشنواره ملی قالی فاخر اظهار کرد: نمایشگاه با بالاترین کیفیت و شرایط مطلوب برگزار شد، بازدیدی از غرفه ها انجام دادیم و در مجموع نمایشگاه بسیار خوبی بود، در کنار

برگزاری این نمایشگاه، جشنواره قالی فاخر برگزار شد، خوشبختانه این جشنواره در بالاترین کیفیت و بهترین شرایط برگزار و مورد استقبال مردم و علاقه مندان قرار گرفت. فرش

های منتخب به نمایش در آمده، بسیار زیبا و چشم نواز بودند و داشتن چنین هنرمندان توانایی باعث افتخار است.

وی ادامه داد: باید به این هنر - صنعت مهم و فاخر نگاه ویژه ای شود، فرش هنری است که از حدود ۵۰۰ سال پیش و از دوران صفویه، اصالت ایرانی خود را حفظ کرده است؛ لذا

باید به این هنر - صنعت بیش از این توجه و برای آن وقت گذاشته شود. همچنین ضروری است از هنرمندانی که در این عرصه کار می کنند حمایت کنیم.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان تصریح کرد: در لایه ها و سطوح مختلف اجتماعی، قالیبافان توانمندی وجود دارند؛ لذا هر چقدر این هنر - صنعت بزرگ، تقویت شود، آثار مثبت آن در

کل جامعه قابل مشاهده است، افرادی که در این بخش فعال هستند واقعاً عاشق این هنر هستند و فعالیت می کنند لذا نیاز به حمایت همه جانبه دارند.

وی افزود: زمانی فرش ایرانی بالای چند میلیون دلار صادرات داشت؛ لذا باید ارتباط خود با بازارهای جهانی را برای افزایش میزان صادرات این محصول ارزشمند گسترش دهیم.

متأسفانه در حال حاضر میزان صادرات فرش ایران رقم بسیار ناچیزی است و این موضوع می تواند ما را از بازارهای جهانی جدا کند. باید با قدرت و جدیت به عرصه های بین

المللی بازگردیم و این هنر صنعت را به عنوان اثر ماندگار ایرانی به دنیا معرفی کنیم.

کشانی در پایان گفت: در برگزاری جشنواره قالی فاخر یک تیم بسیار خوب شامل اتاق بازرگانی، شرکت نمایشگاه ها، وزارت خارجه، اداره کل صمت، اتحادیه و... با یکدیگر همکاری

داشتند، جمع کردن این همه هنرمند و افراد نامدار حوزه فرش در اصفهان با تلاش همه بخش ها و دستگاه های متولی شکل گرفت که جای تشکر دارد.
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